



# 通告 Notice

## 2026渣打馬拉松特殊交通安排事宜

2026渣打馬拉松將於2026年1月18日（星期日）早上舉行。

因應賽事舉行，附近地區將實施道路封閉及特別交通安排，時間由當日凌晨3時30分至約上午9時15分。期間，部分道路或會限制通行，周邊交通亦可能受到影響。

建議各會員預先計劃行程，並預留額外時間以便抵達或離開。我們對因此造成的不便深表歉意，並感謝您的體諒與支持。

如有任何查詢，歡迎聯絡本會以了解更多資訊。

此致

各港青會員

香港基督教青年會 謹  
二零二六年一月十一日

\*\*\*\*\*

11 January 2026

Dear all YMCA members,

### **Standard Chartered Marathon 2026 Special Traffic Arrangement**

Please be informed that the Standard Chartered Marathon 2026 will take place on Sunday, 18 January 2026, in the morning.

Due to the event, road closures and special traffic arrangements will be implemented in areas near our premises from 03:30a.m. to approximately 09:15a.m. on Sunday. During this period, access to certain roads may be restricted, and traffic in the surrounding area could be affected.

Members are advised to plan their travel accordingly and allow extra time for arrival or departure. We apologise for any inconvenience this may cause and appreciate your understanding.

Should you have any enquiries, please contact our office for more information.

Yours faithfully,  
YMCA of Hong Kong